
3 december 

Vragen Forum Stad 

IB 20 127 (verzoek om te agenderen voor volgend forum)

Veel goede zaken benoemd: inzet op herstructureringswijken, betaalbare koop- en 
huurwoningen voor gezinnen en cruciale beroepen en aandacht voor ruim en groen wonen.

Wij. heeft echter kritische kanttekeningen n.a.v. de algehele toon. “Vol inzetten op bouw” en 
“zoveel mogelijk bouwen” is niet de lijn die Wij. voor ogen heeft. Wat is de visie van de 
wethouder hierop?

Teruggrijpen naar de stadsvisie 2016 waarin staat dat Rijswijk nog een forse 
woningbouwproductie voor haar rekening wil nemen en dat ook doet, is achterhaald.  Dat 
heeft Rijswijk al gedaan. De regio is nu aan zet (zie onze eerdere betogen)  Lijkt het de 
wethouder niet verstandig om als Rijswijk niet haantje de voorste te zijn? En daadwerkelijk in 
te zetten op kwaliteit in plaats van kwantiteit?

IB 20 144

Wat is de bijdrage van Rijswijk? 

Hoe is Rijswijk een waardevolle partner in het nationaal groeifonds en kan Rijswijk daarmee 
haar belangen goed behartigen?

IB 20 151

Wat zijn de financiële commitments voor Rijswijk? 

Met vriendelijke groet,
Wij. Rijswijk

Tom Hoek
Freek van Bemmelen


